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Obecnych na zebraniu mieszkańców - 27 osób.

W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności
ofaz zaProszenigoŚcie: Burmistrz Pan Marian Błachut, kierownik dzielnicowych, pan
Marek Gniłka, dzielnicowY, Pan Wojciech Kubala or.. ńor"ndant Strazy Miejskiej, pan
sławomir walczak.

przewodnicząca pani lwona stępień przedstawiła poządek zebrania.

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie jego prawomocności na podstawie listy obecności.2. Powitanie Mieszkańców oraz zaproszonych Gości.3 tA,lbórprotokolanta.
4. Prezentacja, którą pzedstawi Pan Burmistrz.
5. OdczYtanie izatwierdzenie protokołu z ogólnego zebrania Mieszkańców z dnia

08.10,2020r- lub wYstawjenie go do wgląóu bJz czytania, podjęcie uchwały.6. OdczYtanie sPrawozdania z działalnoŚci-Zarządu Ósiedla ,,ceńrum" od
08.10.2020r.do 31 .12.202Or, iod 01 .o1.2a2lr, do 03.10.2021r,

7 - OdczYtanie i Poddanie pod głosowanie złożonych wnioskow do budzetu na rok
2022.

8. Dyskusja-pytania do zaproszonych Gości.
9. Zakończenie zebrania.

Ogólne zebranie.Mieszkańcow z powodu braku kworum rozpoczęło się w żw drugim
terminie, Po 15 minutowej przerulie, o czym wcześniej, pow"ołując się na uórrwałę RM
z dnia 13.08.2020r., PuŃtualnie o godzinie 17.15 poiniormowaia zebranych Mieszkańcow
przewodni cząca lwona Stępień.

PrzYwitała serdecznie przybyłych Mieszkańców oraz zapro§zonych Gości, Następnie
zaProPonowała na Protokolanta Pana Marka Przesór, zostaijednogiośnie wybrany,

Poządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. brzewołnicz{ca r.pro'p,onóńiała aby
Protokół z PoPzedniego ogólnego zebiania ńie czytać, dać do wglądu, przegłosow"no gó i
tYm samYm został Pżyjęty, 3 ogoby za czylaniem,-pzeciw czytaniu 24, wstńymało się Ó.
_Pzewodnicząca oddała głos Panu Burmistrzowi, i<tory przedstawił prezentację budzetu w
Gminie z kilku lat dla porównania.
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PrżV§#&'Ćzas na przedstawienie złozonych wniosków do budzetu na rok 2022przezP.
lwonę Stępień. Z uwagi na v,ryjątkową sytuację, panująą epidemię - Covid 19, wnioski
nie byĘ czytane w całości, przewodnlcząca przedstawiła je w skrócie, ale zrozumiale dla
Mieszkańcow, gdyz nikt nie wnosił spzeciwu . Do Zarządu Osiedla wpłynęło 14 wnioskow
większością zostały przyjęte, za co serdecznie dziękujemy.
Kwota do dyspozycji Osiedla to - 69.100,00 ż.

Zadania do sfinansowania z budżetu Osiedla ,,Centrum" na rok 2022 przedstawiają się
w następujący sposób:

Dotacja do MDK 4.500,00 zł

w tym: - chór Moniuszko 2.000,00 zł,
- teatr Movimento 1,500,00 zł
- Mazoretki 1.000,00zł.

Oświata 12.1OO,a0 zł.

w tym: SP nr5 3.000,00 zł. malowanie sal lekcyjnych
.SP nr5 1.100,00zł. Dzień Dziecka
SP nr8 4,000,00zł. ogrodzenie placu zabaw
PP nr 8 2.000,00 zł. zakup stolików i krzesełek
PP nr 11 2.000,00 zł. wymiana drzwi wewnętrznych

Dotacja do MBP 1.000,00zł.
OSP Dziedzice, ul. Strażacka 2.500,00 zł.
Spotkania integracyjno-kulturalne 39.000,00 zł.
Działalność statutowa 1.000,00 zł.
Rezenra 9.000,00 zł,

Wnioski
Rezerwa

Razem

60.100,00zł.
9.000,00zł.

69.100,00zł.

Mieszkańcy nie mieli uwag do przedstawionych wniosków i zostaĘ przegłosowane, 25
osoby za, przeciw 0 i wstrzymało się 2.
Podczas zebrania wpłynęły 4 wnioski i zostaną one rozpatrzone na najblizszym

posiedzeniu Zarządu.
Przewodnicząca zaproponowała zebranym przeprowadzenia głosowania blokowego

tzn. jednorazowo i w całościwszystkich zaproporrowanych pozycji.
t. Zebrani zaakceptowaliw/w propozycję i podjęliw tej sprawie UCHWAŁĘ nr 1 * 25

osób za, przeciw 0 iwstrzymało się 2. Treść uchwały w osobnym załączniku.
ll. Zebrani mieszkańcy zatwierdzili w całości przedstawione propozyqe Zarządu

Osiedla ,,CENTRUM" w kwestii sfinansowania nowych zaproponowanych zadan na

/-d,fu
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kr[rri podjęli w tej sprawie UCHWAŁĘ nr 2, przyjęta- 25 osób za, przeciw 0,

wstzymało się 2. Treść uchwały w osobnym załączniku.
lll. Zebrani mieszkańcy podjęli UCHWAŁĘ nr 3 w sprawie przekazaniaZarządowi

Osiedla ,, CENTRUM" Ęn. pomniejszania, zwiększania i pzenoszenia środków
finansowych oraz wprowadzanie nowych.zadań w roku 2a22. Przyjęta większością,
25 osob za, przeciw 0 i wstrzymało się 2" Treść uchwały w osobnym załączniku.

Nadszedł czas na dyskusję oraz zadawanie pytań zaproszonym gościom.
Pan _ wspomniał o zaśmiecaniu trawników pustymi butelkami przy ulicy
Legionów, Niepodległości, niedaleko ronda przy Starej Gminie.
Zabrał głos Pan i poruszał wiele tematów, min. Brak patroli czy to ze

Straży Miejskiej czy też Policji, przekazał naszym sfużbom mundurowym, żeby pzeszli się
nocą na rondo Starej Gminy i zobaczą jak urządzają sobie kierowcy rajdy nocą. Złożył
wniosek o zainstalowanie kamery na rondzie, aby poprawić bezpieczeństwo. Dotyczy to
równiez ul, Stawowej, jeżdżąjak po drodze szybkiego ruchu, czywiście nie wszyscy. Mówił
także o placach zabaw jak młodziez spozywa na nich alkohol, wspomniał o poprawie
estetyki w lasku koło przychodni, piękne miejsce niszczeje. Pytał tez czy nie można
zminimalizować, a nawet zakazać sprzedaży foliowych reklamówek w sklepach. Na ręce
Pana Burmistrza, złażył pismo skierowane do Radnych Rady Miejskiej i

poprosił o pochylenie się nad nim, o rozpatrzenie.
Następnym mówą był Pan poruszył temat zaniedbanych chodnikow,

np. chodnik koło Przedszkola nr11 , złożył 2 stosowne wnioski, o utworzenie w ciągu ulicy
Stawowej strefy zamieszkania, postawienia znaku B20, drugi dotyczy remontu chodnika,
rozpatrzymy je na najblizszym posiedzeniu Zarządu.
Natomiast Pan złożył wniosek o doświetlenie garazy, chodzi o te starsze
garaże, z tyłu za nowymi przy ul. Legionow. Zwrocił się równieź z prośbą do Pana
Burmistrza, aby poprawić jakosó jazdy, chodzi o skręt na Katowice przy Kościele
Wspomoźenia \Mernych.

Kolejnym mówcą była Pani. poruszyła temat niekończącego się
remontu, modernizacja kanalizacji przy ul. Chałupniczej, który trwa od lutego.
Następnie zabrała głos Pani l _ _._._., .nowiła, ze blok przy ul. Legionow 101 to taka

sierotka, poniewaz jest to Wspólnota, która nie ma parkingu ani miejsca dla
niepełnosprawnych. Przewodnicząca odpowiedziała 

' 
że nie jest 1 Wspólnota,

tylko 3 bloki na naszym osiedlu to Wspólnoty i że miejsca Wzdłuz ul Klasztornej na naszym
osiedlu są dwa.

Zabrała rowniez głos przewodnicząca, Pani lwona Stępień, prosząc ponownie jak co
roku o zwiększenie ilości patroli na ul. Legionów przy sygnalizacji świetlnejtuż koło
lodziarni, kierowcy bardzo często przejeżdżają mając czerwone światło ! Zaprosiła
takze na ul. Klasztorną (wjazd od Legionów) zeby się słuzby przyjrzaly jak często
kierowcy jadą pod prąd ! Jak dojdzie do tragedii, będzie jużza późno,
podsumowała. Wiele tematów jest w naszym sprawozdaniu, zapraszamy do
,,lektury".
Na wszystkie pytania mieszkańców, wyczerpujących odpowiedzi udzielał Burmistrz, Pan

Marian Błachut, Komendant Strazy Miejskiej, Pan Sławomir Walczak oraz Przewodnicząca
lwona Stępień.

Zebranie przebiegło w miłej atmosferze, za co serdecznie dziękujemy, Po zakończonych
odpowiedziach przewodnicząca podziękowała przybyĘm, zaprosiła na spotkanie za roki
zamknęła zebranie,
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Załączniki
1, Uchwały nr 1 ,2,3
2. Listy obecnościGości i Mieszkańców
3. Poządek obrad.
4. Sprawozdanie Zaządu z działalności_

Otzymują:

1x Biuro RM
1x ala
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zARzĄDU oslEDLA,,CENTRUM,,
w CZE C H OW l CAC H-DZIEDZICAC H

Zarząd Osiedla ,CENTRUM" w Czechowicach -Dziedzicach
informuje, że w dniu 04 października 2021 roku ( poniedziałek )
o godz. 17.00 odbędzie się Ogolne Zebranie Mieszkańców,
w szkole podstawowej nr 5 ul. klasztorna21 na małej sali
gimnastycznej ( wejście z tyłu budynku).

Porządek obrad:

1. otwarcie zebrania i stwierdzenie jego prawomocności na
podstawie listy obecnosci.
2. ?rzywitanie Mieszkańcow oraz zaproszonych Gości.
3. Wybór protokolanta.
4. Prezentacja, którą przedstawi Pan Burmistrz.
5. Odczytanie i zatwierdzenie protokołu z Ogolnego Zebrania
Mieszkańcow z dnia 08.10.2020r. lub wystawienie go do wglądu
bez czytania, podjęcie uchwały
6. Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla ,, Centrum" od
08.1 0.2020r do 03. 10.2a2lr,
7. Odczytanie i poddanie pod głosowanie złożonych wnioskow do
budzetu na rok 2a22
8. Dyskusja, pytania do zaproszonych Gosci.
9. Zakonczenie zebran ia,

SERDECZNIE ZAPRASZAMY :)
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Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
. publicznej (t.j. Dz. U.2020, poz. 2176 z poźn. zm. )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka -Dzida


